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Paramjit Singh Tjänsteman 

  
Justerare Donald Monvall, Karl-Erik Jansson 
  
Datum för justering 2020-10-14 
  
Paragraf §§1-11 
  
Sekreterare Malin Lejonqvist 
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Sammanträdet kommer att hållas digitalt via Skype for 
Business 
  
 

§ 1 
Sammanträdet öppnas  

Sammanfattning av ärendet  
Ordförande Donald Monvall öppnar dagens sammanträde. 
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§ 2 
Upprop och genomgång av hur digitalt sammanträde 
kommer att gå till  
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§ 3 
Godkännande av dagordning  

Sammanfattning av ärendet  
Dagordningen godkänns med tilläggande av en skrivelse som rådet 
lämnar till stadsdelsnämnden, se punkt 9. 
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§ 4 
Tid för justering av protokoll och utseende av justerare  
Ordförande Donald Monvall och tjänstgörande ersättare Karl-
Erik Jansson har justerat protokollet via mail onsdag den 14 
oktober 2020 kl 12.00. 
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§ 5 
Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  
Protokoll från 24 februari 2020 anmäls. 
  

Beslut  
Anmälan läggs till handlingarna. 
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§ 6 
Inför stadsdelsnämndens kommande sammanträde 22 
oktober 2020  
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/hasselby-
vallingby-stadsdelsnamnd/mote-2020-10-22 
  

Sammanfattning av ärendet  
Ärende 10, HV 2020/640 Remiss av Stockholms stads program mot 
våld inära relationer, hedersrelaterat våld och förtryck, prostitution, 
människohandel för sexuella tjänster samt sexuellt våld oberoende 
relationer: "Pensionärsrådet understryker att äldreperspektivet måste 
beaktas. Pensionärsrådet kommer att följa ärendet". 
  
Ärende 11, HV 2020/647 Remiss av Ansökan om nätkoncession , 
avseende markkabel från Station Beckomberga till kraftvärmeverket 
i Lövsta: "Pensionärsrådet föreslår att man utreder möjligheten att 
lägga kabeln i vattnet. Detta för att undvika omfattande 
markarbeten". 
  
Ärende 16, HV 2020/540 Skrivelse med frågor om hur 
stadsdelsförvaltningen arbetar mot rasism och diskriminering: 
"Pensionärsrådet understryker att äldreperspektivet måste beaktas". 
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§ 7 
Anmälan av inkomna handlingar  
Inga handlingar att anmäla vid detta tillfälle. 
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§ 8 
Information från stadsdelsförvaltningen  

Sammanfattning av ärendet  
Avdelningschef Eva Frykler lämnar följande information: 

 I juni började man ta emot säkra utomhusbesök på våra 
boenden. 

 Under april till september har det inte funnits någon 
okontrollerad smittspridning på våra boenden. 

 Aktivitetscentren har börjar öppna upp, i liten skala, och 
aktiviteterna har Corona-anpassats. 

 En oroslinje har införts. 
 Anhörigstöd erbjuds. 
 Promenadhjälp erbjuds. 
 Under sommaren och hösten har utomhuskonserter utförts 

både på Skolörten, Koppargården och Hässelgården. 
 Ett förstärkningsteam har startats. De som skrivs ut från 

sjukhus med Covid-19 kan erbjudas hjälp i hemmet under en 
övergångsperiod om 14 dagar. För att minska smittspridning 
och avlasta ordinarie hemtjänst. Detta kommer att erbjudas 
året ut. 

 Dock är vi i början av en andra våg vad gäller Corona. Vi 
har fått tillbaka smitta,i liten skala. På våra boenden avrårder 
vi därför från besök i dagsläget. 
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§ 9 
Övriga frågor  

Sammanfattning av ärendet  
Pensionärsrådet lämnar följande skrivelse vid sammanträdet den 12 
oktober 2020, adresserad till stadsdelsnämnden: 
  
" Hässelby Vällingby pensionärsråd sammanträder idag den 12 
oktober 2020 för första gången sedan den 24 februari 2020. 
  
De rekommendationer som utfärdats av regering och myndigheter 
om att inte samlas i möten med många deltagare har inneburit att 
stadsdelsnämndens ordförande stängt möjligheten för 
pensionärsrådet att sammanträda under dessa åtta månader. 
  
Rådet menar att denna åtgärd varit en övertolkning av 
rekommendationerna. 
  
Coronaviruset med sjukdomen Covid-19 har utgjort ett särskilt stort 
hot mot oss äldres hälsa. Det största hotet mot oss äldre har dock 
vatit om man bott på ett äldreboende av något slag. 
  
Rådet anser att under denna svåra tid det borde varit av stor 
betydelse för stadsdelsnämnden att man inhämtat rådets 
erfarenheter. Rådet anser också att det varit viktigt att hålla rådet 
informerat om virusets spridning och utbredning inom stadsdelen. 
  
Rådet finner det märkligt att de digitala lösningar som finns för 
möten inte tagits tillvara av nämnden. 
  
Det är dessutom känt att det är vi 70+ som följt myndigheternas 
rekommendationer bäst.  
  
Risken att spridningen av viruset skulle ha ökat genom att hålla 
digitala möten bedömmer rådet som i det närmaste obefintliga. 
  
Rådet kräver därför att nämnden redogör för vilka de reella skälen 
till att inte kalla rådet till sina fastställda sammanträden är." 
  
Frågor från rådet till avdelningschef Eva Frykler: 

 Fråga från rådet om hur arbetet går med att ta fram nya 
riktlinjer för biståndsbedömning. Avdelningschef Eva 
Frykler berättar att riktlinjerna tas hos 
äldreförvaltningen/äldrenämnden. De föreslagna riktlinjerna 
kommer sedan till stadsdelsförvaltningarna som en remiss. 

 Fråga från rådet om trygghetsenkäten och hur man arbetar 
med resultatet utifrån ett äldreperspektiv. Avdelningschef 
Eva Frykler föreslår att säkerhetsstrateg bjuds in för att 
redogöra hur arbetet med tryggheten utförs. 
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 Fråga från rådet om hur man arbetar med de medel man fått 
enligt Matlyftet. Avdelningschef Eva Frykler berättar att 
en del aktiviteter har kunnat utföras, andra inte. Beroende på 
pandemin. 

 Fråga från rådet om tillgång till lokaler för 
pensionärsorganisationerna. Fråga också om inköp av stolar 
och bord till lokal i Åkermyntan. Avdelningschef Eva 
Frykler tar med sig frågan. 

 Rådet menar att PRO i Hässelby Stand och Hässelby Gård 
inte längre får tillgång till lokal på Hässelgården utan 
hänvisas till Lyktan istället. På Lyktan finns trappor och en 
trång hiss vilket ställer till det för de äldre. Avdelningschef 
Eva Frykler tar med sig frågan. 

  
  
  
  
 
 
  

Sida 11 (13)



Hässelby-Vällingby pensionärsråd 

 
 

Protokoll nr 3/2020 
 

2020-10-12 

§ 10 
Nästa möte  
16 november 2020 kl 10-12 (förmöte för rådets deltagare kl 9-
10) 
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§ 11 
Avslutande av mötet  

Sammanfattning av ärendet  
Dagens sammanträde avslutas kl 10.20 
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